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Wójt Gminy Kłodzko wystąpił do Komendanta Powiatowego Policji w Kłodzku, Insp.
Andrzeja Basztury, o zwiększenie liczby dzielnicowych na terenie gminy. Jest to
wynikiem wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kłodzko, P. Edwarda Dąbrowy z
Krosnowic, złożonego podczas Sesji Rady Gminy w dniu 27 marca 2013r.

  

Aktualnie gmina podzielona jest na trzy rejony. Tak więc średnio jeden dzielnicowy
obsługuje obszar o powierzchni średnio 84 km2 i 5800 mieszkańców.

  

Zmiany są oczekiwane przez mieszkańców – podkreśla Wójt Stanisław Longawa - Mogą
być realne w sytuacji redukcji etatów w Straży Granicznej i zasilenia odchodzącymi
osobami  policji.
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